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Protokół Nr III/XLIII/10 

 z sesji  Rady Powiatu Wejherowskiego 
 z dnia 28 maja 2010r. 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł na podstawie listy obecności  

(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad  

o godz. 10.00. Następnie powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do porządku obrad. Wobec braku uwag 

radni w głosowaniu jednogłośnie przyjęli niniejszy porządek obrad: 

 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przedstawienie porządku obrad, 

- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 

4. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 

2010r. - druk nr 383/10.  

5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Wejherowo - druk nr 378/10. 

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Linia - druk nr 385/10. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia drogi położonej 

na terenie Powiatu Wejherowskiego kategorii drogi powiatowej – druk nr 379/10.  

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nabycia nieruchomości - druk 

nr 380/10. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zbycia nieruchomości - druk 

nr 381/10. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o wyrażeniu zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie współdziałania z innymi powiatami w realizacji programu 

pod nazwą "Sprawna Administracja Geodezyjna i Kartograficzna"- druk nr 

384/10. 

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie określenia zasad przyznawania 

pomocy materialnej studentom z Powiatu Wejherowskiego - druk nr 359/10. 

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia lokalnego programu 

wspierania edukacji uczniów szkół ponadgimnazjalnych z Powiatu 

Wejherowskiego - druk nr 360/10. 

13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko-Pomorskiej w 

Wejherowie za 2009 rok- druk nr 382/10. 

14. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

15. Interpelacje i zapytania radnych.  

16. Wnioski i oświadczenia radnych. 

17. Zamknięcie sesji.  
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W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu  

z XLII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji z dnia  

16,19 i 23 kwietnia 2010 roku. Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu 

protokół przyjęto jednogłośnie.  

 

Ad.2.  
Przewodniczący poinformował, że wszyscy radni złożyli oświadczenia 

majątkowe. 

 

Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami stanowi załącznik nr 3. 

Starosta powiedział, że w dniu 7 maja br. odbyło się spotkanie dot. realizacji 

projektu budowy Obwodnicy Północnej Aglomeracji Trójmiejskiej. W spotkaniu 

wzięli udział przedstawiciele wszystkich samorządów zainteresowanych tym tematem. 

Projektanci przedstawili dwa analizowane fragmenty przebiegu drogi w 2 etapie. 

Ponadto powiedział, że Ministerstwo Infrastruktury pisemnie stwierdziło, iż droga ta 

nie kwalifikuje się do nadania jej kategorii  „S” – szybkiego ruchu, bo nie jest to droga 

krajowa. Mimo to uczestnicy podtrzymali decyzję dot. wykonania dokumentacji dla 

budowy OPAT jako trasy szybkiego ruchu.  

Ponadto projektanci wnieśli o przedłużenie terminu na wykonanie 

dokumentacji. Swą prośbę argumentowali tym, że niektórzy właściciele gruntów z 

terenu gminy Rumia nie wyrazili zgody na wykonanie prac geologicznych. W związku 

z tym należy uruchomić procedurę administracyjną, a to przedłuży prace nad 

dokumentacją. Przedstawiciele samorządów wyrazili zgodę na przedłużenie terminu. 

Konkretny termin zakończenia prac ma ustalić Prezydent Miasta Gdyni. Będzie to 

prawdopodobnie około października br.  

Ponadto Starosta powiedział, że zgodnie z jego wnioskiem uznano, że należy 

zorganizować spotkanie z Ministrem Infrastruktury dot. zmiany kategorii OPAT na 

drogę krajową „S” oraz sfinansowania jej budowy ze środków rządowych. Prezydent 

Miasta Gdynia zobowiązał się zorganizować takie spotkanie.  

  

Odnośnie budowy alternatywnego połączenia drogowego między Rumią a Redą 

Starosta poinformował, że oczekuje na ostateczną zgodę Generalnej Dyrekcji Kolei w 

Warszawie umożliwiającą podjęcie prac dot. budowy drogi na terenach kolejowych. 

Po uzyskaniu zgody zostanie ogłoszony przetarg na budowę tej drogi. Ponadto Zarząd 

Powiatu podjął uchwałę w sprawie powołania komisji przetargowej w celu 

przygotowania i przeprowadzenia postępowania dot. zamówienia publicznego na 

pełnienie funkcji inżyniera kontraktu dla realizacji zadania pn. „Przebudowa systemu 

drogowego w Rumi i Redzie”. 

  

Na prośbę dyrektora PCPR w Wejherowie Starosta poinformował, że w dniach 

26 maja do 7 czerwca w godz. 12.00 – 18.00 w siedzibie PCPR można przekazać 

pomoc rzeczową dla poszkodowanych w tegorocznej powodzi. Dodał, że ustalono, że 

województwo pomorskie będzie pomagać powodzianom z województwa 

świętokrzyskiego.  

Na zakończenie Starosta powiedział, że proboszcz parafii Matki Boskiej 

Różańcowej w Luzinie ks. Andrzej Galiński zwrócił się o pomoc finansową na 

zorganizowanie wypoczynku dla dzieci z terenów dotkniętych powodzią – z okolic 

Wadowic. Wyjaśnił, że dyrektor PCPR w Wejherowie ma rozeznać możliwości 

wsparcia tych działań.  
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Ad.4. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 

powiatu na 2009 rok – druk nr 383/10 przedstawiła pani Janina Szalska Skarbnik 

Powiatu. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.5. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Wejherowo - druk nr 378/10 przedstawił Starosta pan Józef 

Reszke. Powiedział, że proponuje się przekazać kwotę 50 tys. zł Gminie Wejherowo 

na budowę Miejsca Pamięci w Piaśnicy. 

Radny Mirosław Odyniecki podkreślił, że popiera wsparcie tego 

przedsięwzięcia. Jednakże całkowity koszt budowy ołtarza, około 1.300.000 zł, jest 

bardzo wysoki. W związku z tym zapytał, czy był ogłoszony konkurs na projekt dzieła 

i czy został ogłoszony przetarg na budowę ołtarza? Wyjaśnił, że jako radny musi dbać 

o pieniądze publiczne. Radny stwierdził, że bez wiedzy, czy został ogłoszony konkurs 

i przetarg proponuje wstrzymać się od podjęcia przedłożonej uchwały. 

Starosta odpowiedział, że odbyło się w tej sprawie spotkanie z udziałem 

przedstawicieli Wojewody, Marszałka, wszystkich gmin z naszego terenu oraz 

powiatu. Wójt Gminy Wejherowo poinformował, że spośród różnych propozycji 

wybrano właśnie ten projekt. Koncepcja artystyczna ma kosztować około 600 tys. zł, a 

wykonawstwo szacuje się na następne około 600 tys. zł. Po rozstrzygnięciu przetargu 

na wykonawstwo okaże się jaka będzie ostateczna wartość inwestycji. Starosta 

podkreślił, że będzie to olbrzymie dzieło a pracę artystyczną bardzo trudno oszacować. 

Odnośnie procedury wyboru projektu i przetargu Starosta powiedział, iż jest 

przekonany, że wójt dopełni wszelkich formalności, gdyż ponosi odpowiedzialność za 

wydatkowanie pieniędzy publicznych. Ponadto zaznaczył, że Wójt przedstawi 

rozliczenie finansowe całej inwestycji. Starosta podkreślił, że powiat zamierza 

wesprzeć tę inicjatywę, ale nie odpowiada za tryb realizacji. 

Radny Roman Knop wyraził wątpliwość, czy proponowana wizja nie jest zbyt 

bogata. Starosta powiedział, że jego zdaniem proponowany projekt ołtarza nie jest 

zbyt okazały i dobrze oddaje wydarzenia, które miały miejsce lesie piaśnickim.  

 Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący poinformował, że niniejszy 

projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji 

Kultury, Sportu i Promocji. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.6. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Linia - druk nr 385/10 przedstawił pan Michał Machnikowski 

Naczelnik Wydziału Środowiska. Poinformował, że proponuje się przekazać 50.000 zł 

na zakup samochodu ratowniczo - gaśniczego z wyposażeniem do likwidacji zagrożeń 

chemiczno-ekologicznych. 
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Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku Publicznego. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7.  
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia drogi 

położonej na terenie Powiatu Wejherowskiego kategorii drogi powiatowej – druk nr 

379/10 przedstawił pan Janusz Nowak Dyrektor Zarządu Drogowego dla Powiatu 

Puckiego i Wejherowskiego. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.8. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nabycia 

nieruchomości - druk nr 380/10 przedstawiła pani Alina Pęcak Naczelnik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji 

Budżetu i Finansów. 

Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.9. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zbycia 

nieruchomości - druk nr 381/10 przedstawiła pani Alina Pęcak Naczelnik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami. Wyjaśniła, że właściciele działek 100/60 i 100/59 obr. 

Nadole zwrócili się z wnioskami o sprzedaż działki 100/3 obr. Nadole przylegającej 

do w/w działek. W obu wnioskach część działki 100/3 chciano pozyskać na 

uzupełnienie terenów działek przylegających 

 Radny Mirosław Odyniecki zapytał o nazwiska osób, które chcą kupić te 

działki. Pani Pęcak wyjaśniła, że z wnioskami wystąpili pp. Kowaliczowie oraz pp. 

Ebertowscy. 

Radna Anna Dąbrowicz stwierdziła, że nazwiska osób prywatnych nie powinny 

być podawane do publicznej wiadomości na sesji.    

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący poinformował, że niniejszy 

projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska oraz Komisji Budżetu i Finansów. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie 

 

Ad.10. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego o wyrażeniu zgody na 

zawarcie porozumienia w sprawie współdziałania z innymi powiatami w realizacji 

programu pod nazwą "Sprawna Administracja Geodezyjna i Kartograficzna"- druk nr 

384/10 przedstawił pan Dariusz Kaczmarski etatowy członek Zarządu. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 
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W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie 

pozytywnie.  

 

Ad.11. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie określenia zasad 

przyznawania pomocy materialnej studentom z Powiatu Wejherowskiego - druk nr 

359/10  przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Edukacji. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie 

pozytywnie.  

 

Ad.12. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia lokalnego 

programu wspierania edukacji uczniów szkół ponadgimnazjalnych z Powiatu 

Wejherowskiego - druk nr 360/10  przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Edukacji. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie 

pozytywnie.  

 

Ad.13.  
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko-Pomorskiej 

w Wejherowie za 2009 rok- druk nr 382/10 przedstawił pan Radosław Kamiński 

Dyrektor Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko-Pomorskiej w Wejherowie. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Kultury, Sportu i Promocji oraz Komisji Budżetu i 

Finansów. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie pozytywnie. 

 

Ad.14. 
 Radny Roman Knop zgodził się ze Starostą, że działania dot. budowy OPAT 

należy przyspieszyć. Przypomniał, że posłowie z naszych terenów i radni sejmiku 

województwa pomorskiego obiecywali, że będzie to dla nich sprawa priorytetowa. W 

związku z tym powinni czynnie włączyć się w tę sprawę. Starosta zgodził się z tym i 

poprosił by również radny Knop rozmawiał z politykami nt. wspierania inicjatywy 

budowy północnej obwodnicy. 

 

Ad.15. 

Radny Mirosław Odyniecki powiedział, że na posiedzeniu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego jednogłośnie przyjęto wniosek dot. 

wystąpienie Powiatowego Komendanta Policji w sprawie likwidacji dyżurki policyjnej 

w Wejherowie Śmiechowie.  

Zastępca Komendanta policji komisarz Marcin Potrykus wyjaśnił, że 

Komendant nie mógł dziś przybyć na sesję i dodał, że w tej sprawie Komendant wydał 

oficjalne oświadczenie nagrane przez TV Chopin.  

Głos zabrał Starosta, który powiedział, że na początku nie był przekonany o 

słuszności tej decyzji. Jednak po rozmowie z Komendantem Powiatowym przekonał 

się, że jest to dobra decyzja. Komendant wyjaśnił mu, że zmiany mają polegać na 
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przekwalifikowaniu etatów dyżurnych na etaty patrolowe. Dzięki temu więcej 

policjantów będzie patrolowało ulice Śmiechowa.  

Zastępca komendanta dodał, że Komendant bardzo rzetelnie analizował m.in. 

liczbę zgłoszeń telefonicznych trafiających do dyżurki w Śmiechowie. Wynikało z 

tego, że w większość zgłoszeń jest na nr 112 lub 997, czyli do dyżurki w komendzie 

głównej w Wejherowie. Dzięki temu dyżurny może natychmiast skierować na miejsce 

zdarzenia najbliższy partol policji. Natomiast zgłoszenia kierowane do dyżurki w 

Śmiechowie były potem przekazywane do dyżurnego w komendzie głównej. Dopiero 

potem dyżurny kierował najbliższy patrol na miejsce zdarzenia. To wydłużało reakcję 

policji na zgłoszenie. Analizowano również ilość zgłoszeń i interwencji. Z analizy tej 

wynikał, że większość ludzi zgłasza sprawy bezpośrednio do komendy powiatowej. 

Powyższe argumenty przemawiały za zamknięciem tej dyżurki i przeniesieniem 

etatów do patroli i do pracy w komendzie powiatowej.  

Zastępca komendanta dodał, że komisariat policji w Śmiechowie nadal będzie 

funkcjonował. Obecnie analizowana jest konieczność działania komisariatu w nocy.  

 

 

 Następnie radny Mirosław Odyniecki powiedział, że trwający remont głównej 

ulicy w Bolszewie jest bardzo uciążliwy i wydłuża przejazd na tym odcinku. Ponadto 

powiedział, że są tam wielkie dziury na których można zepsuć samochód. Zapytał, 

kiedy planowany jest koniec remontu. Pan Janusz Nowak dyrektor Zarządu 

Drogowego dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego odpowiedział, że ustalony termin 

zakończenia prac to koniec września br. Dodał jednak, że prace przebiegają dobrze i 

wykonawca obiecał, że dołoży wszelkich starań by roboty zostały zakończone do 

końca lipca.  

Radna Anna Dąbrowicz stwierdziła, że jeździ remontowaną drogą kilka razy dziennie i 

nie jest to tak bardzo uciążliwe jak mówił jej przedmówca. Uznała, że należy się 

cieszyć, że mimo remontu droga jest przejezdna, bo równie dobrze wykonawca 

mógłby ją zamknąć dla ruchu i ruch samochodowy odbywałby się objazdem.  

 

 Na zakończenie radny Mirosław Odyniecki zapytał o radnego Kazimierza 

Tessmara, wobec którego zapadł prawomocny wyrok sądu, wobec tego nie powinien 

on pełnić funkcji radnego. Przewodniczący odpowiedział, że taką informację mamy 

tylko z prasy. Wobec tego czeka na oficjalną informację o tym, że radny Tessmar 

otrzymał wyrok sądu. 

 

Ad.16. 

W tym punkcie radna Mirosława Kuberna podziękowała w imieniu Gminy 

Linia za przekazanie pomocy finansowej na zakup samochodu ratowniczo - 

gaśniczego z wyposażeniem do likwidacji zagrożeń chemiczno-ekologicznych.  

 

Radny Mirosław Odyniecki złożył wniosek o rozważenie możliwości udzielenia 

pomocy p. Piotrowi Wesołowskiemu, pensjonariuszowi DPS przy ul. 

Przebendowskich w Wejherowie, poprzez zakup dwóch talerzy do sztangi o wadze 25 

– 30 kg każdy (załącznik nr 4). 

 

Ad.17. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł dokonał zamknięcia  

XLIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
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Załączniki: 

1. Lista obecności Radnych na XLIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

2. Lista zaproszonych gości na XLIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

3. Sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. 

4. Wniosek radnego Mirosław Odyniecki  

 

        

 

   Posiedzeniu przewodniczył: 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

 

                  Wiesław Szczygieł 

 

 

 

Protokołowała: Hanna Bulman   

 

 

 

 

 


